
WESTLANDVERSTANDIG

Rondvraag Commissie MO van 9 september 2019

Onze fractie heeft al diverse malen vragen gesteld over de kunstcollectie 
van de gemeente Westland en met name de kunst zoals die gekomen is uit 

de bestaande gemeentehuizen. Steeds is toegezegd dat eind 2018 de 
inventarisatie af zou zijn. Tijdens de behandeling van deze rondvraag zal ik 

nadere data noemen. Nu blijkt dat het College weer voornemens is een 

externe aan te trekken voor het maken van de beleidsvisie Kunst. Opslag 

bij de Provincie in Den Haag gaat maar door. Voor onszelf is het 

Machteldbeeld een slecht voorbeeld van hoe dit College omgaat met moties 

en met de kunst.

De volgende vragen:

- Waarom komt de wethouder zijn toezeggingen niet na dat eind 

2018 de inventarisatie van de kunst af zou zijn?

- Is er niemand binnen het gemeentehuis die dit eenvoudige 
probleem kan oppakken en moet daarvoor nu weer een externe 

worden ingehuurd?
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